
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 20. september 2021 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1674 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1674:  

Kan ministeren oplyse, hvor mange regioner der har planlagt at indrette de nye su-

persygehuse med åbne kontorlandskaber, og hvordan regionerne ser på patientsik-

kerheden i den forbindelse, særligt i forhold til den kritik der har været fra persona-

lets side? 

 

Svar: 

 

Spørgsmålet vurderes ikke at kunne besvares inden for fristen, fordi de oplysninger, 

der spørges til, ikke foreligger i ministeriet. Sundhedsministeriet er derfor til brug for 

min besvarelse ved at indhente bidrag fra regionerne.  

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget og forventer at 

kunne gøre dette medio november. 

 

Med venlig hilsen 
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